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W odpowiedzi na zlo2onqprzez Pana interpelacjg w dniu 7 lipca 2020r. uprzejmie informujg,

iz negocjacje z firmq TergoPower nie zostaly dotychczas zakonczone, a stanowiska stron prezentowane

w trakcie rozmow dwustronnych nie majq wiqzqcego charakteru i nie sq ostateczne, a stanowiq jedynie

pewne propozycje bgdqce podstawqdo prowadzenia dalszych negocjacji, obejmujqcych zar6wno kwestie

zwiqzane z ostatecznq cenq energii cieplnej, jak r6wniez szczegolowe kwestie techniczne dotyczqce

wspolpracy obu 2rodel ciepla. W spotkaniach uczestniczy kilkuosobowy zespolpowolany przez prezesa

Zarzqdu MPEC Sp. z 0.0,, w sklad ktorego wchodz4 Dyrektor ds, Technicznych, Kierownik Dzialu

Wytwarzania - Cieplowni, Kierownik Dzialu Inwestycji i Rozwoju i inni pracownicy odpowiedzialni

merytorycznie za poszczeg6lne obszary negocjacji, Uzgodnienie wszystkich tych element6w wymaga

czasu, w zwiqzku z powyzszym niemozliwe jest precyzyjne udzielenie odpowiedzi na Pana zapytanie.

Jednocze6nie chcialbym zapewnii, ze celem Zarzqdu MPEC Sp. z o,o. jest wypracowanie

takiego rozwiqzania. kt6re bgdzie korzystne zarowno dla Spolki, jak i dla mieszkahcow Woclawka i nie

spowoduje wzrostu cen ciepla ani tez zwolnien wsrod pracownik6w MPEC sp. z o.o.
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